
 חברים שלום

  
 במסגרת הבחירות הקרובות, תתבקשו גם לבחור את חבר המועצה שייצג את חשמונאים.

 אשמח להמשיך ולייצג אתכם כנציג הישוב במליאת המועצה. – א בקלפי יופיע פתק עם האות
  

 כחבר מועצה עד עכשיו שימשתי כיו"ר ועדת כספים, יו"ר ועדת תיירות וחבר בוועדת הישובים.
  

 מטרות מרכזיות: 3בתחילת דרכי היו לי 
 הקמת ככר בכניסה ליישוב + מסלול היציאה הנוסף מהיישוב.     .1
 הקמת אולם ספורט     .2

 סיוע לתושבים באופן אישי מול אגפי המועצה.     .3
 ב"ה הצלחנו בביצוע הדברים האלו בשיתוף ועד היישוב והמועצה.

  

 נושאים:בקדנציה הקרובה נשתדל לקדם מס' 
  

ליד הבית.  –בתוך כך נדאג שכל שירותי המועצה יינתנו כאן  –תוקם מנהלת מערב בנימין      .1
 ושזו לא תהיה רק מנהלת חלקית.

בחשמונאים מתגוררים תושבים וותיקים שזכאיים  –מתן שירותים מקיפים לוותיקי היישוב      .2
מקבלת את התקציבים והשירותים האלו לקבל את השירותים המגיעים להם. אוכלוסייה זו לא 

במלואם. כמו כן, נקדם הקמת מועדון ותיקים ע"י מתן עדיפות בהקצאה במבנים של מפעל הפיס 
או כל גורם אחר שמסייע במימון מבני ציבור. סוגיה זו תטופל ב"ה יחד עם נציגי התושבים 

 הוותיקים ועד הישוב.
תתחדש ותגדל, אנו רוצים לעודד את המשפחות על מנת שחשמונאים  –משפחות צעירות      .3

הצעירות להישאר בישוב. לשם כך משפחות אלו צריכות לקבל את סל השירותים למשפחה 

עפ"י תקן משרד  -הקמת מעון ילדים ע"י המועצה  -צעירה. ואחד הדברים הראשונים שיטופלו 

 העבודה והרווחה.

על סדר היום והיא בהחלט מאתגרת, בשל כך כמו כן, סוגיית הבנייה בחשמונאים נמצאת      .4

שהאדמות שסביב היישוב הן אדמות פרטיות. נעשים מאמצים יחד עם תנועת "רגבים" ויזמים 

המועצה תעמיד תנאים לקבלת אישורים לתב"ע )תוכנית בינוי ערים( במתן פרטיים לרכישת אדמות. 

ים מפרויקטים עתידיים יוקצה לזוגות צעירים. פתרונות לדיור גם לזוגות צעירים, ע"י התחייבות שאחוז מסו

 כחבר ועדת תכנון בנייה, יחד עם ועד היישוב ומהנדס המועצה נקדם תוכנית זו.

פיתוח כניסה ויציאה נפרדת לישוב גני מודיעין. כתנאי להרחבת גני מודיעין, נפעל לכך     .5

 שהמועצה תתחייב על כך.

  

אתם מוזמנים לפנות  –אם ישנם נושאים נוספים או סיוע שאתם זקוקים לו באופן אישי מהמועצה 
 אלי.
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